



IN240200196V02_US_CA

C20-024_C20-024V00



EN_IMPORTANT, RETAIN FOR FUTURE REFERENCE: READ CAREFULLY.
FR_IMPORTANT: A LIRE ATTENTIVEMENT ET A CONSERVER POUR VOUS Y REFRERER
ULTERIEUREMENT

1. Choose a flat, level surface to place the car ramp. Avoid uneven or sloping surfaces, as they can affect the stability of the ramp.
2. Place the ramps in front of the tires that you want to elevate. Make sure the ramps are aligned properly and centered with the tires.
3. Ensure that the car ramp you are using has a weight capacity that can support the weight of your vehicle. Exceeding the weight limit can cause the ramp to collapse or fail.
4. Before driving the vehicle onto the ramps, engage the parking brake and put the vehicle in park or gear (for manual transmission). This will prevent the vehicle from rolling while it is on the ramps.
5. Slowly drive the vehicle forward onto the ramps, making sure that the tires are centered and aligned with the ramps' surfaces. Maintain a steady and controlled speed while driving onto the ramps.
6. Once the vehicle is on the ramps, make sure it is positioned securely. The tires should be fully on the ramps' surfaces and centered between the sides of the ramps.
7. For additional safety, consider using wheel chocks to prevent any potential movement of the vehicle while it is on the ramps. Wheel chocks can be placed behind the tires that are not on the ramps.
8. Regularly inspect the car ramps for any signs of damage or wear. If any cracks, breaks, or deformities are present, discontinue using the ramps and replace them with new ones.
9. When it's time to remove the vehicle from the ramps, carefully reverse it off the ramps in a controlled manner. Keep a steady speed and avoid abrupt braking or acceleration.

1. Choisissez une surface plane et nivelée pour placer la rampe de voiture. Évitez les surfaces inégales ou en pente, car elles peuvent affecter la stabilité de la rampe.
2. Placez les rampes devant les pneus que vous souhaitez élever. Assurez-vous que les rampes sont correctement alignées et centrées avec les pneus.
3. Assurez-vous que la rampe que vous utilisez a une capacité de poids suffisante pour supporter le poids de votre véhicule. Dépasser la limite de poids peut provoquer l'effondrement ou la défaillance de la rampe.
4. Avant de conduire le véhicule sur les rampes, engagez le frein de stationnement et mettez le véhicule en position de parking ou en vitesse (pour les transmissions manuelles). Cela empêchera le véhicule de rouler une fois sur les rampes.
5. Avancez lentement avec le véhicule sur les rampes, en veillant à ce que les pneus soient centrés et alignés avec les surfaces des rampes. Maintenez une vitesse constante et contrôlée pendant la montée sur les rampes.
6. Une fois le véhicule sur les rampes, assurez-vous qu'il est positionné de manière sécurisée. Les pneus doivent être entièrement sur les surfaces des rampes et centrés entre les côtés des rampes.
7. Pour plus de sécurité, envisagez d'utiliser des cales de roue pour empêcher tout mouvement potentiel du véhicule pendant qu'il est sur les rampes. Les cales de roue peuvent être placées derrière les pneus qui ne sont pas sur les rampes.
8. Inspectez régulièrement les rampes de voiture pour tout signe de dommage ou d'usure. Si vous constatez des fissures, des cassures ou des déformations, cessez d'utiliser les rampes et remplacez-les par des neuves.
9. Lorsque le moment est venu de retirer le véhicule des rampes, reculez-le avec précaution en gardant une vitesse contrôlée. Évitez les freinages ou les accélérations brusques.

US

If you have any questions, please contact our customer care center.
Our contact details are below:



001-877-644-9366



customerservice@aosom.com

Imported by Aosom LLC
7777 Center Ave. Suite 430
Huntington Beach, CA 92647-9998 USA
MADE IN CHINA

CA

If you have any questions, please contact our customer care center.
Our contact details are below:

Si vous avez la moindre question, veuillez contacter notre centre d'assistance à la clientèle.
Nos coordonnées sont les suivantes:



416-792-6088



customerservice@aosom.ca

Imported by Aosom Canada Inc.
Unit 33-1 Sparks Avenue, North York, Ontario, Canada
M2H 2W1
MADE IN CHINA

Importé par Aosom Canada Inc.
Unité 33-1 Sparks Avenue, North York, Ontario, Canada
M2H 2W1
FABRIQUÉ EN CHINE

